
Det hele begyndte i slutningen af 2019, hvor 
Trige-Ølsted Fællesråd lavede et skitseforslag om 
brug af området ved regnvandsbassinet for enden 
af Hjulgårdsvej som blev præsenteret for kommu-
nens Oplandsudvalg. Siden har det været bragt på 
bane overfor Aarhus Byråd og borgmesteren flere 
gange, men intet går hurtigt i kommunalt regi!

Nu starter Projektet
Det er nu lykkedes fællesrådet, med støtte fra 
oplandspuljen og borgmesterkontoret, at få udar-
bejdet og underskrevet en brugsaftale med Aarhus 
Vand, som ejer området, hvilket gør det muligt at 
iværksætte projektet.

Kom forbi Hjulgårdsvej
Processen er nu så langt, at der er kick off på 
projektet 9. april 2024 mellem kl. 12.00 og 17.00, 
hvor alle er meget velkommen til at komme forbi 
og se stedet samt høre mere om projektet. Des-
uden vil der komme information i jeres e-boks, så 
hold øje.

Skolen er med
Skolen deltager også ved kick off, så nogle af by-
ens børn kan komme med gode ideer til hvad der 
skal ske på  området.

Projekt i 3 faser
Meningen er, at alt realiseres på den mest demo-
kratiske måde, således alle borgere har mulighed 
for at komme med input.

En bypark - et aktivitetsområde - for hele byen
Nu er det sandt. Det begynder med “kick off” 9. april!

Fase 1: De der ønsker det, kommer med forslag 
til hvordan byparken skal se ud: Motionsredska-
ber, legeplads, løbesti, beplantning af området, 
hjertestarter osv. Det er op til, hvad byens borgere 
ønsker, så få indsendt alle de gode ideer I eller 
jeres børn har.

Fase 2: Det undersøges om/hvordan de indkomne 
forslag kan realiseres inden for brugsaftalen. Der 
udarbejdes budget for de enkelte forslag, indehol-
dende opsætning, vedligeholdelse og nedtagning.

Fase 3: Alle borgere kan stemme på de projekter, 
der er realiserbare. Hvorefter de mest populære 
projekter realiseres i prioriteret rækkefølge, indtil 
de ca. 500,000 kr. fra Oplandspuljen er brugt.

Successen afhænger også af dig
Når pengene fra Oplandspuljen er brugt, er tan-
ken, at der skaffes yderligere midler til at gen-
nemføre flest muligt af projekterne med hjælp fra 
omkringliggende grundejerforeninger samt fonde. 
Derfor er det vigtigt, at flere gør en aktiv indsats, 
således vi kan få en super bypark med rigtig man-
ge muligheder til gavn for alle i byen. 

Fællesrådet er tovholder
Fællesrådets forretningsudvalg har været, og vil 
fortsat være, tovholder på projektet, men der er 
brug for flere hænder. Så kontakt endelig forret-
ningsudvalget, hvis du kan bidrage med at skaffe 
flere penge til projektet eller tage aktiv del.

Hjulgårdsvej

G
ar

tn
er

væ
n

g
et

Sm
ed

eb
ro

en

H
o

lm
kæ

rv
ej

8380
Trige

Her ses det store om-
råde for enden af Hjul-
gårdsvej, hvor der er 
mange muligheder for 
en spændende bypark.

Kig forbi 9. april 
mellem kl. 16.00 og 
18.00 i aulaen på Trige 
Skole og hør mere, stil 
spørgsmål og få en 
kop kaffe.


